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Bestyrelsesmøde Bygaardens Vejlaug 

7. marts 2011 

 

1. Konstituering 

Bestyrelsen konstituerede sig som følger: 

Formand: Niels Christian Hansen 

Kasserer med tegningsret i forhold til bank og E&S: Ole Windeløv 

Sekretær: Marina Nørlyng 

Steen Schousboe og Hans Jørgen Nielsen er menige medlemmer. 

Anne Bro Falkenberg og Jan Thygesen er suppleanter. 

 

2. Opfølgning på generalforsamlingen 7. februar 2011 

a. Generelt 

Ved fremlæggelsen af regnskab kunne det overvejes at vise posternes 

indbyrdes størrelsesforhold grafisk – og med historik. Hans Jørgen vil 

kunne udarbejde dette som aflastning af Ole. 

 

b. Snerydning 

Der er ingen grund til at foretage sig noget yderligere på baggrund af 

generalforsamlingens bemærkninger. Men vi skal overveje de øvrige 

tilbud, vi har modtaget via fx VGS. Det bør undersøges yderligere. Niels 

Chr. kontakter VGS for at høre om erfaringerne og prisen pr. m2 vej.  

 

c. Vedligeholdelse af træer 

Vi mangler fortsat regningen fra Bjørn for arbejder foretaget i efteråret 

2010. Steen følger op. Før vi får fuldt overblik over udgiftsposten, 

gennemføres der ingen vedligeholdelse af træerne. 

 

Det blev besluttet, at næste gang vi får behov for at gennemføre 

vedligeholdelse af træer m.v. indhenter vi 2 alternative tilbud til Bjørn.  

 

d. Tinglysning 

 

Hans Jørgen vil sende underskrevet GF referatet, dette referat samt 

CVR nr. samt 3 NEM ID (kassererens, formandens og sekretærens) til 

advokaten.  
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e. Parkeringsregulering 

Der skal indhentes tilladelse hos Vej og Park med argumenterne omkring 

fremkommelighed for renovation, snerydning og udrykning i øvrig. 

Bestyrelsen opfordrede Anne til at fortsætte sin gode relation til Vej og 

Park og udfærdige en egentlig ansøgning. Ole fremsender tegning. 

 

Anmodning skal ikke indgå i ansøgning til Vej og Park om vejregulering. 

 

f. Vejregulering  

i. Ålekistevej 

Der skal udarbejdes en uafhængig ansøgning om afspærring.  

Diskuteres med de tidligere på næste møde. 

 

ii. Jernbane Allé 

Marina tager kontakt til projekt Cykelsti for at høre, hvilke skilte 

der bliver sat op ved H-vej. Målet er at få et indkørsel-forbudt skilt 

midt på hellen.  

 

3. Eventuelt 

 

Gourmet var et glimrende sted at holde generalforsamling. Vi har endnu ikke 

betalt for det. 

 

Næste møde blev aftalt til: tirsdag den 3. maj kl. 19.30 foran Hans 

Jørgens slot på H-vej 17.   

Der er behov for, at bestyrelsen går en rundtur for at inspicere vinterskader på 

vejene, krakelering af asfalten samt dårlige træer med henblik på at udarbejde 

en prioriteret liste samt diskuterer vejreguleringen, jf. pkt. f. 


